

# FRUITS

## Contents

vol. 71, n° 3, May-June 2016

Tree and cold storage influence on incidence of albedo breakdown, textural properties of the rind and fruit quality in 'Washington Navel' orange S. AHMAD, Z. SINGH, Z. IQBAL	131
Application of PCR-DGGE to the study of dynamics and biodiversity of microbial contaminants during the processing of <i>Hibiscus sabdariffa</i> drinks and concentrates N. ADIARA NDIAYE, Y. HAMDUCHE, A. KANE, M. CISSÉ, L. BERTHIOT, N.C. TOURÉ-KANÉ, D. MONTET	141
Quality of strawberry grown in Brazilian tropical humid conditions for breeding programs A.G. GUIMARÃES, V.C. ANDRADE JÚNIOR, A.M. AZEVEDO, T.J. GUEDES, N.A. VILLELA DESSIMONI PINTO	151
Does microclimate under grey hail protection net affect biological and nutritional properties of 'Duke' highbush blueberry ( <i>Vaccinium corymbosum</i> L.)? J. MILIVOJEVIĆ, D. RADIVOJEVIĆ, M. RUML, M. DIMITRIJEVIĆ, J. DRAGIŠIĆ MAKSIMOVIĆ	161
Growth, maturation and ripening of underutilized <i>Carissa congesta</i> fruit P. DING, N.C. MASHAH	171
Antioxidant activity, and phenolic and mineral contents of the walnut kernel ( <i>Juglans regia</i> L.) as a function of the pellicle color I. TRANDAFIR, S. COSMULESCU, M. BOTU, V. NOUR	177
Eco-physiological evaluation of different scion-rootstock combinations of almond grown in Mediterranean conditions J. BEN YAHMED, M. GHRAB, M. BEN MIMOUN	185
In Memoriam Allain Palloix V. LEFEBVRE	195

## Sommaire

vol. 71, n° 3, mai-juin 2016

[Influence de la conservation sur l'arbre ou au froid des oranges « Navel de Washington » sur l'incidence des désordres d'albédo, les propriétés de texture de la peau et la qualité des fruits.] S. AHMAD, Z. SINGH, Z. IQBAL	131
[Application de la PCR-DGGE à l'étude de la dynamique et de la biodiversité des contaminants microbiens au cours de l'élaboration des boissons et des concentrés d' <i>Hibiscus sabdariffa</i> .] N. ADIARA NDIAYE, Y. HAMDUCHE, A. KANE, M. CISSÉ, L. BERTHIOT, N.C. TOURÉ-KANÉ, D. MONTET	141
[Qualité des fraises cultivées dans les conditions tropicales humides du Brésil pour les programmes de sélection.] A.G. GUIMARÃES, V.C. ANDRADE JÚNIOR, A.M. AZEVEDO, T.J. GUEDES, N.A. VILLELA DESSIMONI PINTO	151
[Le microclimat sous filet anti-grêle gris affecte-t-il les propriétés biologiques et nutritionnelles du bleuet 'Duke' ( <i>Vaccinium corymbosum</i> L.) ?] J. MILIVOJEVIĆ, D. RADIVOJEVIĆ, M. RUML, M. DIMITRIJEVIĆ, J. DRAGIŠIĆ MAKSIMOVIĆ	161
[Croissance, maturation et mûrissement des fruits sous-utilisés de <i>Carissa congesta</i> .] P. DING, N.C. MASHAH	171
[Activité antioxydante, teneurs en composés phénolique et minéraux de la noix ( <i>Juglans regia</i> L.) en fonction de la couleur de la pellicule de l'amande.] I. TRANDAFIR, S. COSMULESCU, M. BOTU, V. NOUR	177
[Évaluation éco-physiologique des différentes combinaisons scion-porte-greffe d'amandiers cultivés en conditions méditerranéennes.] J. BEN YAHMED, M. GHRAB, M. BEN MIMOUN	185
In Memoriam Allain Palloix V. LEFEBVRE	195